
 
 

 

Viljandi Kesklinna Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 3 

 

 

Viljandi Kesklinna Kooli aula       25. jaanuar 2022 

 

Koosoleku algus: kell 17.00 

Koosoleku lõpp: kell 19.00 

 

Koosoleku juhataja: Marko Tiitus 

Koosoleku protokollija: Jane Kruusamäe 

 

Osavõtjad: Jane Kruusamäe, Reimo Jürjo, Rosette Liis Uus, Marko Tiitus, Agne Mägi, Indrek Aasna, 

Anu Arak, Jaak Kimmel, Krister Kallas 

Puudusid: Kadri Paldra, Liili Klaos, Kai Parre, Priit Tampere, Kadri Oras 

Kutsutud: Aavo Soopa, Malle Lüdimois (toitlustaja esindaja) 

 

Päevakord 

Päevakord: 

1. Toitlustamine koolis 

2. Jooksvad küsimused 

 

KUULATI 

Marko Tiitus: päevakorra tutvustus 

1. KUULATI 

Indrek Aasna: käisin söömas, söök oli hea. 

KÜSIMUS: Kas toidu kvaliteet on paranenud? Ja kuidas tehti uuring? 

KUULATI 

Malle Lüdimois: Selgitas uuringu korraldust. Osalejaid oli vähe, et teha suuri järeldusi. Arvati, et kui kõik 

on korras, ei soovi inimesed anda tagasisidet. 

KUULATI 

Aavo Soopa: Salateid palju, välimus hea, väga hea teenindus. Toit on olnud aegajalt soolane /piprane. 

Tänaseks on olukord paranenud. 

Liha võiks olla eraldi, mitte kastme sees. Menüü ei tohi korduda kahe kuu jooksul. 

 

KUULATI 

Aavo Soopa: Võtta mõtlemiseks „Taimne teisipäev“.  Kas oleks mõttekas hakata õpilastele pakkuma ühe 

valikuna lihavaba toitu? Enne teha koolipoolne uuring kas on soovijaid? See oleks ainult suures majas. 

KUULATI 



Malle Lüdimois: taimetoitu, täisväärtuslikku, selle hinna eest on ebareaalne. Toitlustaja on valmis tegema 

lihavaba toitu. Köök kaalub selle tegemise võimalusi. 

Eripraad- kuidas seda korraldada? Eesmärk on, et lastel oleks kõhud täis. Soovitati väikeste majas 

kasutada ettetellimist. 

 

2. Uue koosseisu tutvustus 

Volikogu poolt: Kadri Paldra, Marko Tiitus; Krister Kallas 

3. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

Ettepanek senisele esimehele, Marko Tiitusele, et ta jätkaks. Hr Marko Tiitus oli nõus.  

M. Tiitus tegi ettepaneku, et valime ka aseesimehe. Aseesimeheks valiti ühehäälselt Indrek Aasna. 

4. Olukorrast koolis. Kokkuvõtte tegi A. Soopa. Testimine, positiivsete arv, kuidas käituda. Hoolekogu 

tegi ettepaneku, et kõik tunnid oleksid võimalusel ka Teamsis. 

5. Küsimus I. Aasnalt: Kuidas on koolis olukord e-sigarettidega? 

Aavo Soopa: On olnud juhtumeid koolis. Lapsevanemad võiksid anda infot, kui on konkreetseid 

juhtumeid. Informeerime sellest ka kõiki vanemaid. 

6. CO2 mõõtja on pandud kaheks päevaks. Kõik oli normi piires. Kui õpilased tulid, siis CO2 tõusis, aga 

ei olnud üle normi. Suur probleem on õhuniiskuse puudumine. Õhk on väga kuiv osades klassides. Linna 

kinnisvara on olukorrast teavitatud. Enamikes õpperuumides on CO2 normi piires. Seiret jätkatakse. 

7. Lepime  kokku järgmise koosoleku aja ja teemad 

KUULATI 

Indrek Aasna: kas õpetajate ametikohad on täidetud (pikemas plaanis, 3-5 aastat)? 

Julgustame korraldama lastevanemate foorumit. 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub teisipäeval, 29. märts 2022 kl 17.00 Uueveski tee 1 koolimajas. 

Teema: Õpetajate järelkasv lähema 5. aasta perspektiivis 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Marko Tiitus         Jane Kruusamäe 

Koosoleku juhataja       Protokollija 

 


